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南京天加环境科技有限公司 

南京市经济技术开发区恒业路6号 

统一社会信用代码：91 3201 006089781 97N 

建立的管理体系，按照以下标准评审合格，特发此证。 

认证标准 

GB/Ti，口口了．2口了6idtIS口夕口口了：2口了5 

认证范围 

认证许可范围内的中央空调和商用空调产品设计、开发、制造

所涉及的质量管理 

证书号：15/20Q8120R50 发证日期：2020年12月11日 有效期至：2023年12月10日

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会网站（www. c n c a. gov. C n）上查询。 
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杭州万秦认证有限公司 
	

证书有效期内，每年至少进行一次监赞审核，且两次的审核间隔不得超过12个月。 
中国 ・ 杭州 
	

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效，每次监督审核合格后：WIT将在本证书 

滨江区江虹路1750号 
	

上加贴合格标签。 

信稚达国际创意中心1幢13-14层 
	

凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的，本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。 
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SCope of certification 

Design, Deve/opment and Manufacture of the Central and Commerica! Air 
Conditioners in cer洲cation scope 

NO:,5/20Q8120R50 DATE OFISSUE.'Dec,",2020 以LID UNT几：Dec,'0,2023 

刀，e Certificate In formation Can be Obtained by Visiting http://www.cnca.gov.cn. 
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The surveillance audit shall be conducted at least once each year within山c validity of registration certificate, and the interval between 
two surveillance audits shall not exceed 12 months 
The certification organization must conduct surveillance audit regularly and the registration certificate continues effective after the eligible 
surveillance audit 
丁he compliance label will be attached’。this registration certtficatc after the eligible surveillance audit 
Every certificate, which the certification scope within the required of administrative license or national mandatory cert币cation requtrements 
will become invalid when the license or mandatory certification lose effectiveness 
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认证证书 

南京天加环境科技有限公司 

南京市经济技术开发区恒业路6号 

统一社会信用代码：913201006089781 97N 

建立的管理体系，按照以下标准评审合格，特发此证 C 

认证标准 

GB/Ti夕口口了．2口了6idtIS口夕口口了：2口了5 

认证范围 

认证许可范围内的中央空调和商用空调产品设计、开发、制造

所涉及的质量管理 

证书号．1 5/20Q81 20R50 发证日期：2020年12月11 日 	有效期至：2023年12月10日 

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会网站（www . C n c a. gov  . C n）上查询。 

证书有效期内：每年至少进行一次监督审核，且两次的审核间隔不得超过12个月。 
获证组织必须定期接受监赞审核并经审核合格此证书方继续有效，每次监赞审核合格后，WIT将在本证书

上加贴合格标签。 
凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的，本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。 
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丁he surveillance audit shall be conducted at least once each year within the validity of registration ccii币cate, and the interval between 
two surveillance audits shall not exceed 12 months 
The certification organization must conduct surveillance audit regularly and the registration certificate continues effective after the eligible 
surveillance audit 
丁he comoliance label will be attached to this registration certificate after the eligible surveillance audit 
hvery certiticate. which the certitication scope within the required ot administrative license or nationa曰nandatory certitication requirements 
will become invalid when the license or mandatory certification lose effectiveness 
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